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Zadeva: Odgovori na pobude in vprašanja iz 8. seje Mestnega sveta Mestne občine Ptuj z 

dne 22. 7. 2019 

 

Andrej Čuš, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredoval                 

pobudo št. 285/8: Ob zadnjih neurjih je na Ptuju padlo 400 dreves. V Listi Andreja Čuša 

predlagamo, da ob primernem času organiziramo akcijo, na kateri bi posadili vsaj del 

padlih dreves z novimi.  

Odgovor: Županja je že takoj po neurju dala pobudo, da se podrta drevesa nadomestijo z 

zasaditvijo novih. Ker je v neurju padlo res veliko število dreves in Mestna občina tega stroška 

finančno ne zmore, je za donacijo prosila številna podjetja in posameznike. Nekateri so se na 

njeno prošnjo že odzvali. 

Mestna občina Ptuj je pristopila k pripravi načrta zasaditev na osmih lokacijah na območju mesta 

Ptuj. V dokumentaciji se bo načrtovalo območja na način, da bo izbor posamezne drevesne vrste 

na določeni lokaciji takšen, da bo tako vizualno kot funkcionalno primerno umeščeno v prostor. 

Za posamezno območje bo izdelan ureditveni načrt, ki bo podrobneje prikazoval umeščanje 

dreves, lokacijo posameznega drevesa, vrsto, kvaliteto, velikost drevesa ter način saditve. Načrt 

bo usklajen z ZVKDS ter tistimi mnenjedajalci, pri katerih z predvideno ureditvijo posegamo v  

varovalni pas infrastrukture. Na podlag izdelanega načrta se bo pristopilo k saditvi. 

Saditev dreves je predvidena v drugi polovici oktobra, ko je najprimernejši čas za sajenje.  

Pripravili: Tamara Gajski in Simona Kučiš Pogorelc 

 

Andrej Čuš, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredoval                 

vprašanje št. 286/8: Kakšne so pogodbene obveznosti (prenos lastništva) za kompleks 

Turnišče? Koliko je že realizirano in kaj še je v planu? 

Odgovor: Mestna občina Ptuj je s sklenitvijo Pogodbe o neodplačani odtujitvi dela spomenika 

državnega pomena Ptuj – park gadu Turnišče (EŠD 7930) in  Ptuj – Grad  Turnišče (EŠD 792) z  

Republiko Slovenijo 17. 9. 2013 (v nadaljevanju Pogodbe) prevzela naslednje obveznosti: 

izdelavo ekspertize, s katero se preverijo možnosti za optimalno rabo dela kulturnega spomenika 

in za njegovo javno dostopnost, kar je podlaga za pripravo idejnega projekta obnove in oživitve  

dela spomenika, izdelavo konservatorskega načrta kot dela projektne dokumentacije za pridobitev 

kulturnovarstvenega soglasja za obnovo in oživitev spomenika skladno Pravilnikom o 

konservatorskem načrtu in načrt upravljanja dela kulturnega spomenika v obdobju naslednjih 

desetih let. Mestna občina Ptuj je januarja 2014 naročila izdelavo Načrta rabe kompleksa 

Turnišče, ki ga je avgusta 2014 na osnovi programa rabe in vseh strokovnih podlag ter raziskav 

ekspertnih sodelavcev izdelala 14-članska strokovna Komisija za pripravo načrta rabe kompleks 

Turnišče. V februarju 2016 je MO Ptuj naročila izdelavo konservatorskega načrta, ki ga je 

izvajalec MO Ptuj predal julija 2017. ZVKD RS, OE Maribor, pa ga je potrdil septembra 2018.  
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MO Ptuj se je z omenjeno Pogodbo zavezala, da bo nepremičnine po obnovi namenila 

dejavnostim s področja kulture in dediščine, izobraževanja, razvoja in raziskavam, podjetništvu, 

turizmu in rekreaciji, horitikulturi in varovanju narave, trženju ter promociji izdelkov lokalnega 

okolja v skladu s programom, in da bo najmanj enkrat letno poročala o uporabi nepremičnin v 

skladu s pogodbeno določenim javnim interesom in o terminskem načrtu obnove. MO Ptuj na 

Ministrstvo za kulturo poroča o aktivnostih v kompleksu Turnišče.   

Pripravila: Milena Turk  

 

Andrej Čuš, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredoval                                     

vprašanje št. 287/8: Ali se je letos zanimal investitor za kompleks Turnišče? Kakšno 

gradivo se mu je posredovalo? Za kakšno dejavnost gre? Bo kompleks še vedno na voljo 

javnosti? 

Odgovor: Mestna občina Ptuj je s sklenitvijo Pogodbe soglašala, da se ji prenesene nepremičnine 

obremeni s prepovedjo odtujitve in obremenitve v korist Republike Slovenije za 10 let, in da bo 

omogočala javno dostopnost spomenika tako, da bo zagotovila prezentacijo in ogled pridobljenih  

nepremičnin. Navedeno pomeni, da objekta ni mogoče prodati pred 2023.  

Investitorja, ki bi se zanimal konkretno za ta objekt v tem trenutku ni.  

Pripravila: Milena Turk   

 

Andrej Čuš, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredoval                 

vprašanje št. 288/8: Kakšno je stališče občine in namera glede ureditve kompleksa 

Turnišče? Se namerava prodati? Katere aktivnosti so bile v zadnjem letu izvedene za 

celotno ureditev kompleksa? 

Odgovor: V zadnjem letu ni bilo izvedenih aktivnosti za celotno ureditev kompleksa. 

Vodstvo občine si je nedavno spomenik ogledalo in ocenjuje, da bi investicija v obnovo tega 

spomenika presegla 15 milijonov, česar iz javnih sredstev, ob vseh potrebah ki v naši občini 

obstajajo, ne bomo mogli zagotoviti. Glede na vse omejitve iz kulturno varstvenih pogojev bomo 

po naši oceni tudi zelo težko našli investitorja, ki bi kompleks celovito obnovil. Vodstvo občine 

predlaga, da se opravi ogled zainteresiranih svetnikov in javnosti, da bo predstava o stanju 

spomenika jasnejša in bomo tudi lažje sprejeli odločitev, kaj s spomenikom v prihodnje.  

Pripravila: Milena Turk  

 

Andrej Čuš, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredoval                                     

pobudo št. 289/8: Konzervatorski načrt parka Turnišče se naj objavi javno na spletni strani 

MO Ptuj. 

Odgovor: V skladu z mnenjem namestnice vodje ZVKDS, Območne enote Maribor, 

konservatorske svetovalke Svjetlane Kurelac, je konservatorski načrt za grad in park dvorca 

Turnišče strokovni avtorski izdelek, zaradi česar predlagamo, da se objavi povezava s spletno 

stranjo kataloga slovenskih knjižnic COBISS, uporabniki pa upoštevajo pravilnike in akte, ki 

veljajo na tem področju.  

Pripravila:  dr. Simona Menoni Muršič,  Zavoda za varstvo kulturne dediščine, Območna 

enota Maribor  

 

Andrej Čuš, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredoval                                     

pobudo 290/8: Letno se naj organizira nekaj prireditev v parku Turnišče, kot v preteklosti. 

S tem se hkrati poskrbi za urejanje okolice. 

Odgovor: Vsi organizatorji prireditev v MO Ptuj so bili in so dobrodošli ter vabljeni, da 

organizirajo prireditve v parku Turnišče, seveda ob upoštevanju in spoštovanju pogojev v 
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soglasjih k prireditvam, ki jih poda lastnica MO Ptuj, ter kulturnovarstvenih pogojev ZVKD, OE 

Maribor, ki pa so zelo strogi, saj gre za kulturni spomenik državnega pomena.  

Doslej so v parku vsako leto spomladi potekale čistilne akcije, v avgustu pa prireditve ob 

prazniku Četrtne skupnosti Breg-Turnišče. V zadnjih letih v avgustu in septembru potekajo vadbe 

joge v okviru Društva Joga v vsakdanjem življenju Maribor, enota Ptuj. V letih 2015 in 2017 so 

bile organizirane tudi športne prireditve Oživitev Turnišč v okviru Pohorc Zavoda za ohranjanje  

naravne in kulturne dediščine.  

Pobuda se sicer nanaša na organizacijo prireditev v parku. Naj dodamo, da so bile v preteklih 

letih v poletnih mesecih v dvorcu Turnišče organizirane tudi gledališke predstave in razstave, 

vendar je bila organizacija prireditev v dvorcu otežena, saj so bili tako organizatorji kakor tudi 

obiskovalci dejavnosti podvrženi zelo strogim kulturnovarstvenim pogojem. Dvorec je namreč 

prav tako kulturni spomenik državnega pomena, je pa zaradi dotrajanosti objekta skorajda 

nemogoče zadostiti vsem kulturnovarstvenim pogojem ter zagotoviti varnost obiskovalcev 

prireditev. 

Pripravila: Milena Turk 

 

Viktorija Bezjak, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredovala                           

pobudo št. 291/8: Pristojne službe na MO Ptuj se naj s pristojnimi na SŽ dogovorijo za 

uporabo praznega, širokega podhoda Borovo za tržno dejavnost malih s.p. in kulturnikov. 

Prostor je frekventen in kar kliče po enotni ureditvi, kot je to urejeno v drugih mestih. 

Odgovor: Objekt podhoda Borovo je objekt transportne infrastrukture namenjen prehodu pešcev 

in kolesarjev. Mestna občina Ptuj opravlja redna vzdrževalna dela na objektu in ni lastnica 

objekta. Pobuda bo posredovana lastniku Ministrstvo za infrastrukturo, kot predlog za ureditev. 

Pripravil: Aleš Gregorec 

 

Viktorija Bezjak, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredovala                           

pobudo št. 292/8: Zaradi novega prometnega režima pri ptujskem podvozu je posledično 

več kolesarskega prometa v parku. Zaradi varnosti pešcev in kolesarjev dajem pobudo, da 

se natančno označi (rdeče pobarva) kolesarska steza. Do težav in različnem razumevanju, 

kje hodi pešec in kje se pelje kolesar prihaja zlasti pod železniškim mostom in ob otroških 

igralih. Z novim šolskim letom se bo verjetnost za nesreče še povečala. 

Odgovor: Oddelek za gospodarske dejavnosti bo preučil možnost izvedbe zarisa kolesarskega 

pasu pod železniškim mostom, da ne bi prihajalo do konfliktnih situacij med kolesarji in pešci. 

Vožnja skozi park, mimo otroških igral pa je zaradi morebitnih konfliktnih situacij za kolesarje 

prepovedana. 

Pripravil: Tadej Zorec 

 

Aleksander Voda, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredoval                           

vprašanje št. 293/8: Na svetniško pobudo o obstoju posebne komisije, ki bi v času župana 

Mirana Senčarja poskrbela za odškodnine vsem obrtnikom in podjetnikom v centru Ptuja 

ob obnovi Mestnega trga sem dobil odgovor, da takšna komisija ni nikdar obstajala. Kako 

pa je potem odgovor na svetniško vprašanje dr. Štefana Čelana iz prejšnjega mandata, da 

komisija obstaja?  

Odgovor: Na Mestni občini se je v času župana Senčarja nekajkrat sestajalo več sodelavcev iz 

različnih delovnih področij z namenom opredelitve modela za izračun odškodnine obrtnikom in 

podjetnikom za čas obnove Mestnega trga. 

Končni model se ni izoblikoval, prav tako pa formalno (s sklepom) ni bila imenovana komisija. 

Pripravila: Simona Kašman 
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Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredovala   

pobudo št. 294/8: Ptuj se naj aktivno angažira, da bi pridobili lastne registrske tablice. 

Postojna ima okoli 8.500 prebivalcev in ima svoje tablice, Ptuj pa 24.000 prebivalcev pa jih 

nima. V kolikor stremimo k temu, da bo Ptuj regijsko središče in ne le provinca Maribora, 

potem je to eden izmed osnovnih pogojev.  

Odgovor: Pobuda je bila posredovana na Ministrstvo za infrastrukturo. 

Pripravil: Alen Jevtović, direktor občinske uprave  

 

Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredovala  

pobudo št. 295/8: Bodoči zaposleni v občinski upravi in občinskih podjetjih, za katere mora 

dati soglasje tudi mestni svet (torej vodilne delavce), se naj na odborih ali sami seji 

predstavijo vsem svetnikom, vsekakor pa preden se opravi glasovanje. 

Odgovor: Bodoči zaposleni direktorji javnih zavodov v Mestni občini Ptuj, katere imenuje 

mestni svet oz. podaja soglasje ali mnenje, se v preteklosti v okviru razpisnih postopkov niso 

predstavljali mestnemu svetu iz več razlogov:  

- mestni svet je imenoval Komisijo za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja, katere 

osnovna naloga je v skladu z 58. členom Poslovnika Mestnega sveta Mestne občine Ptuj, da 

iz pristojnosti mestnega sveta obravnava vprašanja v zvezi z volitvami, imenovanji in 

razrešitvami. V primeru, ko komisija vodi postopek izbire direktorja javnega zavoda (Mestno 

gledališče Ptuj in Pokrajinski muzej Ptuj-Ormož), se kandidate prijavljene na razpis vabi na 

razgovore v skladu s področno zakonodajo. Kadar pa lokalna skupnost oblikuje soglasja ali 

mnenja k prijavljenim kandidatom za direktorje zavodov, pa se v izjemno redkih primerih 

komisija odloči, da bo posamezne kandidate povabila na predstavitev, seveda ob predhodnem 

soglasju posameznika. V primerih obdelave osebnih podatkov se del seje komisije zapre za 

javnost. 

- Kot že izpostavljeno veljavna zakonodaja ne dovoljuje, da se med razpisnim postopkom za 

direktorja javnega zavoda, javnosti posreduje osebne podatke o kandidatih. Glede na to, da je 

delo mestnega sveta javno, in da se seje sveta snemajo, bi bilo potrebno zaradi varovanja 

osebnih podatkov del seje na kateri se bodo obdelovali osebni podatki kandidatov zapreti za 

javnost. 

Aktualni direktorji javnih zavodov se enkrat letno predstavijo Odboru za družbene dejavnosti in 

Odboru za socialno varstvo, zdravstvo in kulturo, katerih seje so javne in dostopne tudi 

svetnikom, ki niso člani teh odborov. Prav tako bomo uvedli prakso, da se bodo novoimenovani 

direktorji na kratko predstavili v mediju Ptujčan. V kolikor pa boste mestni svetniki ocenili, da je 

potrebna še dodatna predstavitev direktorjev javnih zavodov na sejah sveta, bomo tudi to 

upoštevali.  

Pripravila: Urša Simonič  

 

Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lisa Andreja Čuša je posredovala             

pobudo št. 296/8: Preveri se naj, katere vožnje z mestnim avtobusom so nerentabilne, ker 

ga občani ob določenih urah vidijo čisto praznega, ter se jih ukine in nadomesti z novimi 

linijami, ki naj zajamejo tudi druge mestne četrti, npr. iz pokopališča skozi Brstje na 

Ormoško in naprej. 

Odgovor: Na območju Mestne občine Ptuj se s 1. julijem 2019 podaljšuje brezplačna linija 

mestnega avtobusnega prevoza. Obstoječa linija se je razširila in poteka mimo trgovskih središč 

do novega pokopališča Rogoznica. Na podlagi nekajmesečnega izvajanja se bo izvedla evalvacija 

obstoječe ureditve in izvedli ukrepi za optimizacijo po potrebi. 

Pripravil: Aleš Gregorec 
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Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lisa Andreja Čuša je posredovala            

pobudo št. 297/8: Opravi se naj širša razprava v mestnem svetu glede uvedbe t.i. 

»Park&Ride« sheme, ki je zelo uspešna po vseh evropskih mestih, kjer so jo uvedli. Gre za 

to, da se zunaj mesta uredijo parkirišča, od koder lahko obiskovalci mesta ali nakupovalnih 

središč, pa tudi tisti, ki se dnevno vozijo na delo v mesto od drugod, dosežejo le-to z 

mestnim avtobusom. Na ta način zmanjšujejo promet na vpadnicah in v mestu, posledično 

se zmanjša onesnaženje okolja zaradi hrupa in trdih delcev, sprostijo se pa tudi parkirna 

mesta znotraj samega mestnega jedra. Hkrati takšna parkirišča dobro služijo mestu v času 

velikih prireditev, kot je kurentovanje, pa tudi tistim, ki se sedaj na različnih mestih (tudi 

tam, kjer niso parkirišča), puščajo svoja vozila po cel teden, ker gredo naprej delat v 

Avstrijo ali Nemčijo s skupinskim prevozom. Predlaga, da je prva taka lokacija v bližini 

Cero Gajke, s čimer bi razbremenili dve obremenjeni vpadnici v mesto – Ormoško cesto s 

Spuhljo ter Dornavsko cesto. 

Odgovor: Preučili bomo možnost financiranja parkirišča ˝P+R˝ iz evropskih sredstev na 

predlagani lokaciji v bližini Cero Gajk. 

Pripravil: Tadej Zorec 

 

Miha Požgai, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredoval                                    

vprašanje št. 298/8: Ali se je v zadnjem času od zadnje pobude Liste Andreja Čuša uredilo 

oz. kaj premaknilo glede prostorov Športnega društva Rogoznica? Društvu že 12 let 

govorijo, naj ne vlaga v prostor, ker bo prišlo do menjave zemljišč in lokacije a občutek je, 

da vse stoji.   

Odgovor: Mestna občina Ptuj že dlje časa poskuša doseči dogovor z lastniki nepremičnin na 

območju ribnika v Rogoznici, kakor tudi na območju predvidenih športnih površin v Žabjaku. Z 

namenom celostne ureditve zadeve, tako lastništva vodnih površin ribnika in ob enem ureditve 

novih športnih površin v Žabjaku, ki bi nadomestila obstoječe površine v Rogoznici, bo kar se da 

hitro bo mogoče sklican sestanek z vsemi vpletenimi, tako predstavniki Ribiške družine Ptuj in 

lastniki zemljišč v Žabjaku. O poteku in doseženih dogovorih bo seznanjen Mestni svet Mestne 

občine Ptuj.  

Pripravila: Nina Majcen Ogrizek 

 

Gorazd Orešek, svetniška skupina Lista ZA Ptuj je posredoval                                         

pobudo št. 299/8: Glede na dogajanja ob zadnjih neurjih, ko so nekateri imeli poplavljene 

bivalne prostore, ker je skozi sifone vdirala meteorna voda, ki je speljana v kanalizacijo, da 

o kleteh niti ne govori, se naj nemudoma pristopi k reševanju vzrokov za nastale težave. 

Preveriti, očistiti in marsikje tudi nadgraditi je potrebno celoten sistem odvodnjavanja na 

zdaj ponovno identificiranih problematičnih področjih. 

Odgovor: Po večjem neurju z dne 7. 7. 2019 se na področju cestne infrastrukture izvaja čiščenje 

sistema meteorne kanalizacije po segmentih. Dejstvo je, da na večjem delu strjenih naselij ni 

izgrajenega sistema samostojne meteorne kanalizacije ampak samo mešani sistem kanalizacije, v 

katerega so izvedeni posamični priklopi meteorne kanalizacije. Ob večjih neurjih obstoječ sistem 

ne prenaša preobremenitev in se ob tem pojavljajo škode na objektih in stvareh. Zato bo potrebno 

v prihodnje zagotavljati večje zadrževanje padavinskih voda s ponikovalnicami in podobnimi 

sistemi  na posameznih nepremičninah in s tem zagotavljanje delovanja mešanega sistema. 

Pripravil: Aleš Gregorec 

 

Gorazd Orešek, svetniška skupina Lista ZA Ptuj je posredoval                                      

vprašanje št. 300/8: Kakšna je časovnica – začetek in predviden čas izgradnje 

kanalizacijskega omrežja na posameznih odsekih? 
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Odgovor: V skladu z vlogo, ki smo jo podali na Ministrstvo za okolje in prostor za projekt 

odvajane in čiščenje odpadne vode v porečju Drave – Mestna občina Ptuj, se gradnja predvideva 

v letih od 2020 do 2022. Natančen načrt gradnje kanalizacije po odsekih bo znan, ko bo izbrani 

izvajalec predložil terminski načrt.  

Pripravila: Minja Vučinič 

 

Gorazd Orešek, svetniška skupina ZA Ptuj je v imenu občana Borisa Lebarja podal                                                                                                                      

vprašanje št. 301/8: Glede na zadnje vremensko dogajanje želi odgovor, kdaj bodo 

prebivalci Praprotnikove in Jurčičeve ulice deležni izgradnje kanalizacijskega voda in 

priključitev na le-tega in izgradnje kanalov za odvajanje meteornih voda. 

Kdaj bo zgrajena kanalizacija v omenjenih ulicah in izgradnja kanalov za meteorne vode?  

Odgovor: Za navedeni ulici je že pridobljeno gradbeno dovoljenje, vendar pa sta ta dva odseka 

vključena v projekt Odvajanje in čiščenje odpadne vode v porečju Drave – Mestna občina Ptuj. 

Sta del, ki se nahaja v aglomeraciji ID 16418 Ptuj - desni breg (aglomeracija nad 2000 PE), zato 

je možno pridobiti sredstva DRR. Kot je že pojasnjeno v zgornjem odgovoru bo natančen načrt 

gradnje fekalne kanalizacije posameznega odseka znan po predložitvi terminskega plana 

izbranega izvajalca. Gradnja meteorne kanalizacije je problem odvodnje v celotni Mestni občini 

Ptuj in potrebuje celovit pristop k reševanju.  

Pripravila: Minja Vučinič 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Lista ZA Ptuj je posredoval                                        

pobudo št. 302/8: Prouči se naj gradnja stanovanj/blokov, saj je pomanjkanje stanovanj na 

območju Ptuja čedalje večji problem. 

Odgovor: Mestna občina Ptuj skupaj z Nepremičninskim skladom pokojninskega in invalidskega 

zavarovanja ter Stanovanjskim skladom RS že dogovarja in išče skupne rešitev za izgradnjo 

stanovanj na različnih lokacijah. 

Pripravila: Asja Stropnik Paternost 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Lista ZA Ptuj je posredoval                                         

pobudo št. 303/8: Strokovne službe Mestne občine Ptuj naj preverijo, zakaj se ni izvedla 

odstranitev objekta na Ranci kjer je bila v preteklosti že izdana odločba za rušenje. 

Predlaga, da MO Ptuj s strokovnimi službami in s svojimi pristojnostmi prouči možnost 

odstranitve nelegalnega objekta in postavitev novega objekta (v sodelovanju z 

zainteresiranim investitorjem), ki bo zajemal pokrito teraso in gostinski lokal s prehrano iz 

lokalnega okolja. 

Odgovor: Zadnjo odločbo RS, Ministrstva za okolje in prostor, Inšpektorat RS za okolje in 

prostor, OE Maribor, v zvezi z objekti Brodarskega društva Ranca Ptuj ob Ptujskem jezeru, je 

Mestna občina Ptuj prejela v vednost februarja 2017. Ta odločba je bila izdana v ponovnem 

postopku na osnovi pritožbe Brodarskega društva Ranca Ptuj, ko je Ministrstvo za okolje in 

prostor odločbo gradbenega inšpektorja odpravilo in zadevo vrnilo v ponovni postopek 

gradbenemu inšpektorju; ugotovljeno je namreč bilo, da v omenjeni zadevi ne gre zgolj za 

nelegalno uporabo objekta (kar je milejši ukrep), ampak dejansko za nelegalno gradnjo. Rok za 

odstranitev objekta je bil 6 mesecev od prejema odločbe ter vzpostavitev prejšnjega stanja na 

zemljišču. V kakšni fazi je postopek sedaj bomo preverili pri Inšpektoratu RS za okolje in 

prostor, OE Maribor.  

Lokacija za stalni grajeni objekt v pristanišču Ranca, ki bi med drugim lahko vključeval tudi 

gostinski lokal, bo določena v fazi sprememb in dopolnitev medobčinskega lokacijskega načrta 

MLN Ptujsko jezero. Trenutno so ob jezeru postavljeni samo začasni premični objekti. Pri 

izdelavi sprememb in dopolnitev MLN Ptujsko jezero je potrebno upoštevati omejitve po sedaj 
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veljavni zakonodaji, predvsem Zakonu o vodah, po katerem je v priobalnem pasu možno graditi 

le objekte, katerih namembnost služi dejavnostim pristanišča in zagotavljanju varnosti na 

plovbnem območju, ostali stalni objekti (npr. gostinski) morajo biti odmaknjeni minimalno 15 

metrov (reka Drava je voda 1. reda). Zato je po novih idejnih projektih predvideno, da bi se 

pristaniški objekt, ki bi vključeval tudi gostinske prostore, umestil v prostor na drugi strani 

potoka Grajena. Možen je kompromis, kjer bi se gostinski del objekta umestil na zemljišče izven 

priobalnega pasu, preko mostička pa bi bil povezan s preostalim delom objekta, namenjenemu 

pristaniškim dejavnostim, ki pa bi bil ob vodi.  

Pripravila: Klavdija Petek 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Lista ZA Ptuj je posredoval                                         

vprašanje št. 304/8: Kdo bo odgovarjal za poplave ob neurjih 7. 7. 2019 – zaradi neočiščenih 

odtokov meteorne kanalizacije je voda drla iz jaškov ter zalivala stanovanjske hiše. 
Pristojne službe naj pristopijo k sanaciji in izgradnji novih lovilnih jaškov ter odtokov, da 

se prepreči ponovno nastajanje škode na objektih občanov 

Odgovor: V letu 2016 so pristojne službe s strani upravljavca državne  in občinske ceste urejale 

sistem meteorne kanalizacije na območju Maistrove ulice. Ob neurju z dne 7. 7. 2019 sistem ni 

prenašal prekomerne obremenitve, zato bomo pristojne službe ponovno pozvali k razbremenitvi 

sistema in celoviti ureditvi. 

Pripravil: Aleš Gregorec 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Lista ZA Ptuj je posredoval                                         

pobudo št. 305/8: Za nujno sanacijo vodotoka Grajena – po nedavnih poplavah in dvigu 

vodotokov je potok Grajena ponovno spodjedel brežine in že nevarno vpliva na 

stanovanjske objekte.  

Urgentno predlaga:  

 utrditev - betoniranje brežin na Maistrovi ulici 36, 38, 40 in 42 in 

 sanacijo spodjedanja brežin in ogrožanja regionalne ceste Ptuj – Vurberk – Maribor na 

Štukih 24-26, kjer se zaradi spodjedanja brežin cestišče pogreza. 

Odgovor: Pobudo smo posredovali na VGP Drava Ptuj in prejeli naslednjo obrazložitev: 

»V pripravi je pogodba za Sanacijski program maj 2018, v katerem imamo v planu tudi določena 

dela na Grajeni. Dela se bodo predvidoma začela in zaključila v letu 2019. Točnega začetka del 

vam ne moremo sporočiti, ker do podpisa pogodbe še ni prišlo.  

Vse nove poškodbe na strugi Grajene bomo ponovno popisali in jih vnesli v aplikacijo AJDA do 

22. 8. 2019«.  

Pripravila: Marijana Nikšič Zorko 
 

Milan Klemenc, svetniška skupina Lista ZA Ptuj je podal                                                  

vprašanje št. 306/8: Zakaj bo dokumentacija za izgradnjo vodovodnega omrežja stala 1 mio 

EUR? 

Odgovor: Podajamo odgovor Komunalnega podjetja Ptuj: »Ocenjena vrednost izvedbe DGD-ja 

za projekt Celovite rekonstrukcije vodovoda spodnje Podravje znaša okrog 1 milijon evrov in je 

bila definirana na osnovi pridobljenih informativnih ponudb s strani projektantske hiše in 

vrednosti izvedbe podobnih projektov v republiki Sloveniji. Poudariti je potrebno, da predvideni 

projekti zajemajo projektiranje preko 250 km vodovodov, dveh globinskih vodnjakov, več filtrov 

železa in mangana na obstoječih vodnih virih in izvedbo več deset merilnih AB jaškov na 

sistemu. Vzporedno z izvedbo projektne dokumentacije je potrebno izvesti tudi geodezijo za 

celotno področje, kar je pogoj za projektiranje.  

mailto:obcina.ptuj@ptuj.si
http://www.ptuj.si/


 
Mestni trg 1, 2250 Ptuj, telefon: 02 748 29 99, 02 748 29 17, e-pošta: obcina.ptuj@ptuj.si, 

www.ptuj.si, ID za DDV: SI85675237, MŠ: 5883598000, TRR: 01296-0100016538 

Predvideno je, da bo vodenje projektiranja in postopka izbire izvajalca projekta, vodila ena od 

občin investitork, tako da bo na osnovi javnega razpisa znana tudi dejanska vrednost 

projektiranja«.  

Pripravilo: Komunalno podjetje Ptuj, d. d.  

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Lista ZA Ptuj je podal                                

vprašanje št. 307/8: Predsedniki četrtnih skupnosti smo prejeli na elektronsko pošto, da naj 

zberemo podatke, in da naj posredujemo naše zavarovalne police, iz katerih bo občina 

zbrala odškodnino. Ko bo škoda zbrana, jo bodo dali oceniti. Ko bo cenitev narejena ali se 

bodo sredstva nakazala v proračun ali četrtni skupnosti, da bo sanirala škodo, ki je bila 

povzročena v neurju? 

Odgovor: Zakon o javnih financah1 (v nadaljevanju: ZJF) v prvem odstavku 1. člena med 

drugim določa, da določbe ZJF, ki se nanašajo na neposredne uporabnike občinskega proračuna, 

veljajo tudi za ožje dele občin, ki so pravne osebe, če z ZJF ni drugače določeno. Za poslovanje 

četrtnih skupnosti2, ki so pravne osebe, tako v celoti velja pravni režim, ki opredeljuje pravice in 

obveznosti neposrednih uporabnikov občinskega proračuna. 

Odškodnine iz naslova zavarovanj so v skladu s prvim odstavkom 43. člena ZJF namenski 

prejemki proračuna, v drugem odstavku 43. člena ZJF pa je določeno, da če se po sprejemu 

proračuna vplača namenski prejemek, ki zahteva sorazmeren namenski izdatek, ki v proračunu ni 

izkazan ali ni izkazan v zadostni višini, se v višini dejanskih prejemkov povečata obseg izdatkov 

finančnega načrta neposrednega uporabnika in proračun.  

Iz navedenega izhaja, da so odškodnine iz naslova zavarovanj premoženja četrtnih skupnosti 

namenski prejemek, ki je namenjen izdatkom četrtnih skupnosti za odpravo škode. Zaradi tega se 

odškodnine nakažejo na podračun četrtnih skupnosti, povečajo se finančni načrti četrtnih 

skupnosti, posledično pa tudi proračun Mestne občine Ptuj, katerega sestavni deli so četrtne 

skupnosti.  

Pripravila: Benjamin Panikvar in mag. Janez Merc 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Lista ZA Ptuj je podal                                                  

vprašanje št. 308/8: Kaj bo Mestna občina Ptuj naredila v smeri, da se to kar se je zgodilo 

ob neurju 7. 7. 2019 ne bo več dogajalo? Od leta 2008 že opozarja na probleme o poplavah, 

ki tečejo iz ceste, za katero nihče ne ve, čigava je (Maistrova ulica). To se dogaja tudi v 

naselju Bratje Reš. Glede na to, da se ni premaknilo, je moral vložiti tožbo. Ali bo moralo 

vseh 23.000 občanov ubrati enake korake? 

Odgovor: Ob neurju z dne 7. 7. 2019 so se pojavili ekstremni vremenski pojavi, ki so povzročili 

preobremenitev sistemov za odvodnjavanje na celotnem območju Ptuja. Za takšne razmere je 

težko zagotoviti sistem, ki bo preprečeval nastanek večjih škod. Mestna občina Ptuj v sklopu 

rednega vzdrževanja na področju cestne infrastrukture izvaja čiščenje sistema meteorne 

kanalizacije po segmentih. Cesta na Maistrovi ulici je v upravljanju in vzdrževanju Direkcije RS 

za infrastrukturo, katera je odgovorna za poplave, katere tečejo iz ceste. Ceste v naselju Bratje 

Reš so v upravljanju Mestne občine Ptuj, zato bomo pozvali koncesionarja vzdrževalca k 

ureditvam odvodnjavanja cest. 

Pripravil: Aleš Gregorec 

 

                                                 
1 Uradni list RS, št. 11/11 – uradno prečiščeno besedilo, 14/13 – popr., 101/13, 55/15 – ZFisP, 96/15 – ZIPRS1617 in 

13/18. 
2 Statut Mestne občine Ptuj (Uradni vestnik Mestne občine Ptuj, št. 9/07) v 77. členu določa, da se območje mestne 

občine razdeli na četrtne skupnosti, ki so pravne osebe javnega prava.  
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Alen Iljevec, svetniška skupina Ptuj je naš je posredoval                                           

pobudo št. 309/8: Novoizvoljeni direktorji javnih zavodov, katerih poslovanje je pod 

nadzorom MOP, naj po svojem imenovanju predstavijo svoj program in vizijo dela zavoda 

na spletni strani MOP in v Ptujčanu. 

Odgovor: Uredništvo Ptujčana lahko sledi tej pobudi in ob nastopu funkcije posameznega 

direktorja javnega zavoda Mestne občine Ptuj objavi članek s predstavitvijo direktorja in njegovo 

vizijo vodenja zavoda. Obseg in način predstavitve prilagodimo vsakokratni številki Ptujčana in 

predvideni vsebini. 

Pripravila: Barbara Ferčič 

 

Alen Iljevec, svetniška skupina Ptuj je naš je posredoval                                                    

pobudo št. 310/8: Predvidene spremembe OPN (občinski prostorski načrt) in OPPN 

(občinski podrobni prostorski načrt) se naj predstavijo oz. razgrnejo tudi v četrtni 

skupnosti, kjer so nepremičnine, ki so predlog sprememb. 

Odgovor: Prejeto pobudo je možno realizirati in zagotovo pomeni boljše informiranje občanov. 

Razmisliti pa bi bilo potrebno glede izvedbe v praksi, ker se situacija pri OPPN in OPN razlikuje, 

čeprav zakonodaja v obeh primerih zahteva javno razgrnitev in objavo na spletnih straneh (to je 

novost) ter javno obravnavo.  

OPPN je vezan samo na eno četrtno skupnost, torej bi morali biti dokumenti razgrnjeni samo na 

eni lokaciji, kar je ugodno. So pa prostori četrtne skupnosti večino dni zaprti, zato bi verjetno bila 

boljša javna razgrnitev OPPN na sedežu občine, kjer so dokumenti na voljo ves delovni čas in 

nadzorovani, prisotni pa so tudi strokovni kadri, ki znajo pojasniti nejasnosti in takoj odgovoriti 

na vprašanja občanov. Se pa skladno z novo zakonodajo vsi OPPN, ki so bili pričeti po novi 

zakonodaji, obvezno razgrinjajo tudi na spletnih straneh in bodo tako dostopni zainteresirani 

javnosti. Za javno obravnavo OPPN pa ni nobenih ovir, da se ne bi organizirala v posamezni ČS, 

kjer se je bodo občani lažje udeležili. Opažamo, da se je do sedaj javnih obravnav na sedežu 

občine udeležilo zelo malo občanov, nato pa so se tik pred sprejemom akta pojavila vprašanja in 

novi predlogi, zato bi javna obravnava v prostorih četrtne skupnosti lahko imela zelo ugodne 

učinke.   

Priprava OPN se nanaša na zemljišča na območju celotne občine in je torej vezana na vseh osem 

četrtnih skupnosti, zato je verjetno še vedno najbolj primerna izvedba javne razgrnitve in javne 

obravnave na sedežu občine ali na drugem primernem kraju, bo pa v bodoče tudi gradivo za OPN 

objavljeno na spletni strani skladno z zahtevami nove zakonodaje.   

Pripravila: mag. Zdenka Bezjak 

 

Alen Iljevec, svetniška skupina Ptuj je naš je posredoval                                                    

pobudo št. 311/8: Od kampa Terme Ptuj dalje (smer proti Zlatoličju) ni povezave pločnika 

in kolesarske poti. Ureditev bi morala upoštevati 100 let star topol, ki ga je letos TD Ptuj 

izpostavilo in uredilo okolico (potrebno urediti bankine). Tam prav tako zastaja voda in je 

ob nalivih celotno vozišče pod vodo. Glede na to, da si turisti ogledujejo 100 let star topol in 

do njega dostopajo po cestišču, je sedanje zatečeno stanje zelo nevarno in bi ga bilo 

potrebno nemudoma urediti. Da so vzrok za nastalo situacijo težave z lastništvom zemljišča 

ni sprejemljivo, saj so ljudje pri ogledu ene od turističnih znamenitosti Ptuja vsak dan v 

življenjski nevarnosti. 

Odgovor: Za izvedbo kolesarskih povezav ima Mestna občina Ptuj na voljo še evropska sredstva 

in plan izvedbe kolesarskih povezav, pri katerih je potrebno izvesti celovite rešitve (povezovanje 

obstoječih kolesarskih povezav in zagotavljati zveznosti le-teh). V skladu z razpoložljivimi 

sredstvi bomo zagotavljali izvajanje novih kolesarskih povezav po predvidenem planu. Sredstev 

za ta del poti v proračunu nimamo zagotovljenih, bomo pa jih načrtovali v naslednjih proračunih, 
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pri čemer želimo poudariti, da imajo prednost pri izvedbi pločnikov šolske poti, saj mora biti 

zagotavljanje varnosti otrok naša prioriteta. Problematika pridobivanja zemljišč pa je dejstvo, ki 

je močno prisotno in ga pri načrtovanju moramo vedno upoštevati, saj je zasebna lastnina ustavna 

kategorija v katero ne moremo samovoljno in enostransko posegati. 

Pripravil: Tadej Zorec 

 

Alen Iljevec, svetniška skupina Ptuj je naš je podal                                                    

pobudo št. 312/8: Mestna občina Ptuj bi morda vsako leto iz festivala ART STAYS 

poskušala odkupiti kašno od instalacij in bi jih skupaj razstavljali v kakšnem parku, trgu, 

saj bi tako lahko tudi v bodoče turistom pokazali kontinuiteto teh festivalov, ki jih v mestu 

imamo. 

Odgovor: Umetnine, ki v času festivala Art Stays nastanejo na Ptuju ustvarijo umetniki, ki 

ustvarjajo v rezidenci. Ohranitev večjih in pomembnejših zunanjih instalacij je tudi želja 

organizatorja, pravzaprav tudi stalna postavitev ostalih likovnih del, ki ostajajo na Ptuju. Že v 

preteklosti smo dali pobudo, da bi se to zgodilo, a se je zmeraj ustavilo pri dovoljenjih za 

umestitev, stroških in iskanju primernih lokacij. V 17 letih je nastala in ostala na Ptuju kopica 

pomembnih likovnih del, ki so shranjena v depoju in želja organizatorjev je da se jim nekoč 

zagotovi primeren razstavni prostor, po zgledu podobnih likovnih centrov po Evropi. Če bi te 

pogoje imeli že v preteklosti, bi takšnih del bilo neprimerno več.  

Pri zunanjih instalacijah gre pogosto za umetniška dela, ki so enkratna in postavljena v določen 

prostor za obdobje festivala (začetek julija – začetek septembra). Ker gre po navadi za 

kompleksna dela in materiale, bi se ob morebitni odločitvi da se posamezno delo umesti na trajno 

lokacijo, morali ustvariti pogoji za stalno postavitev že v fazi načrtovanja postavitve del. Tukaj 

gre predvsem za razna dovoljenja za umestitev javne skulpture v prostor in za priprave terena in 

temeljev. Mnoga dela iz preteklih edicij festivala so po tem, ko se pospravijo manj primerna za 

ponovno razstavljanje, ali pa se, zaradi nezmožnosti primerne hrambe, po delih, vrnejo 

umetnikom. Ponovna postavitev likovnih del iz depojev je seveda možna, a so z njo spet 

povezani stroški, katerim bi se lahko izognili če bi stalno postavitev načrtovali vnaprej. Zato 

organizatorji vsekakor pozdravljamo vsako spodbudo za izoblikovanje pogojev za omogočanje 

stalnih postavitev izbranih likovnih del na Ptuju.  

Letos imamo možnost ohranitve instalacije "Izvor vetra" japonske umetnice Yu Kato in upamo 

da nam s skupnimi močmi uspe. 

Pripravil: Jernej Forbici, predsednik KUD Art Stays 

 

Alen Iljevec, svetniška skupina Ptuj je naš je podal                                                               

vprašanje št. 313/8: Čas  za prijavo škode po neurjih je 23. 8. 2019, ki je tudi rok, da morajo 

vsi ti podatki biti vneseni v sistem Ajda. Kako bodo strokovne službe glede na obseg škode 

in glede na to, da je to čas  letnih dopustov uspele vse to vnesti tudi v sistem Ajda? Kaj se bo 

zgodilo v primeru, če nam to ne uspe? 

Na seji mestnega sveta je bil podan odgovor, da do petka 23. avgusta 2019 občinska uprava 

sprejema prijave za škodo po neurju. Prijava škode se naj opravi čim prej, tako da bi do 23. 

avgusta imeli čim več vnesenih podatkov v sistem Ajda. Za vnos v program smo tudi aktivirali 

čim večji del občinske uprave.  

Na spletni strani občine smo še dodatno objavili nekatere informacije glede cenitev in glede 

pravil. Želimo, da občani dovolj dobro podajo podatke, če pa obrazcev ne bodo razumeli, pa so 

napoteni na Oddelek za gospodarske dejavnosti, sodelavci jim bodo zadeve pojasnili.  

Po izteku roka za prijavo škode je občinska uprava v skladu z roki, ki so določeni s strani 

pristojne Uprave Republike Slovenije za zaščito in reševanje, opravila vse potrebne aktivnosti. 

Pripravil: mag. Janez Merc 
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Marta Tušek, svetniška skupina DeSUS je posredovala                                                      

vprašanje št. 314/8: Ob neki priložnosti ji je bilo ustno zagotovljeno od strani g. Trunka, da 

se bo na Cesti 8. avgusta pri avtobusnem postajališču podaljšal pločnik in uredil prehod za 

pešce, saj gre za šolsko pot za otroke Anželove in delno Čarmanove ulice. 

Krajane in tudi njo samo zanima, kako tečejo aktivnosti v zvezi s tem, saj na terenu ni 

opaziti, da bi se kaj dogajalo ali izvajalo? 

Odgovor: Oddelek za gospodarske dejavnosti je dne 3. 5. 2019 od upravljalca državne 

regionalne ceste R3 712/1331 (Cesta 8. avgusta) dobil odgovor št. 37152-42/2019/9 glede 

ureditve začasnega prehoda za pešce. Za označitev prehoda na državnih cestah znotraj naselja je 

potrebno za izvedbo izpolniti določene pogoje, med drugim pripraviti projektno dokumentacijo 

za izvedbo pločnika na obeh straneh vozišča, ki je pogoj za zaris prehoda. Območje omenjene 

ceste je vključeno v projektiranje regionalnih kolesarskih povezav za zagotavljanje trajnostne 

mobilnosti v Spodnjem Podravju odsek 2 Ptuj - Juršinci - Dornava - Juršinci. V mesecu avgustu 

je bila podpisana pogodba za projektiranje, dokončanje projektne dokumentacije je v prvi 

polovici naslednjega leta, sledi izbira izvajalca za izvedbo ureditve pločnika in kolesarske na 

omenjenem območju državne ceste. Izvedba je predvidena v drugi polovici leta 2020, začetek 

gradnje pa je odvisen od poteka javnega naročila za izbiro izvajalca za izvedbo projekta. 

Pripravil: Tadej Zorec 

 

Marta Tušek, svetniška skupina DeSUS je posredovala                                                       

vprašanje št. 315/8: V postavkah realizacija – posebni del proračuna 6121 do 6127 so 

predvidena sredstva za vzdrževanje in preplastitve cest ali ulic in ureditev javne 

razsvetljave. Predvsem jo zanima postavka 6122, to je Četrtna skupnost Rogoznica. Na 

nivoju Četrtne skupnosti Rogoznica je bilo takoj po potrditvi proračuna MO Ptuj 

dogovorjeno, da se bo uredila Čarmanova ulica in javna razsvetljava Kicar. 

Krajane in tudi njo zanima, 

 zakaj se dela še ne izvajajo, saj po njenem vedenju ni nobenih zadržkov za izvedbo. Ali 

bomo ponovno zgubljali lepe dneve za izvedbo in čakali mokro jesen in zimo? Takrat bo 

izvedba onemogočena. Prosi pojasnilo, kaj je bilo v zvezi s tem sploh narejenega?  

Odgovor: V sklopu proračunske postavke 6122 Četrt Rogoznica, ki je namenjena preplastitvam 

in modernizacijam cest, so se v mesecu avgustu pričela gradbena dela za modernizacijo 

Čarmanove ulice. Prav tako se izvajajo gradbena dela za ureditev javne razsvetljave v naselju 

Kicar. 

Pripravil: Aleš Gregorec 

 

Marta Tušek, svetniška skupina DeSUS je posredovala                                                       

pobudo št. 316/8: Vezano na odločitev, da se je mestni svet na 7. redni seji strinjal z 

dokapitalizacijo 1 mio EUR iz naslova preveč pobranih okoljskih dajatev, ki so jo plačali 

občani, se naj nemudoma prične z gradnjo in obnovo prepotrebne kanalizacije (fekalne in 

meteorne), čeprav še sredstva niso zagotovljena. Začasno si naj koncesionar Komunalno 

podjetje Ptuj d.o.o. pokriva stroške izvedbe manjkajoče kanalizacije ali vzdrževalnih del na 

kanalizaciji iz dokapitaliziranih sredstev brezobrestno. Vsem nam je dobro znano, da je 

skoraj vsa infrastruktura mesta Ptuj dotrajana in zelo slabo vzdrževana, kar smo krepko 

čutili ob zadnjih neurjih. 

Odgovor: Pobudo smo posredovali Komunalnemu podjetju Ptuj, d. d.. Odgovor bomo 

posredovali takoj, ko ga prejmemo. 

Pripravila: Marijana Nikšič Zorko 
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Marta Tušek, svetniška skupina DeSUS je v imenu občanke Cvetke Dobnik posredovala                   

pobudo št. 317/8: Za položitev novih odtokov kanalizacije meteornih vod na Mariborski 

cesti.  

Odgovor: Gre za problem območja Mariborske ceste in celotnega naselja med Mariborsko cesto 

in Studenčnico. Dejansko je bila za del tega območja izdelana tehnična dokumentacija za 

investicijo izvedbe ločenega meteornega kanala z izlivom v Studenčnico, ki pa se zaradi velikih 

stroškov arheologije nikoli ni začela izvajati (investicija je bila ocenjena na okoli 800.000, 

najcenejša ponudba za arheološke raziskave pa okoli 2 milijona evrov).  

Rešitev je, da vsak lastnik na svoji parceli loči meteorne vode in jih ponika (če je možno), ali se 

vgradi zbiralnike za meteorne vode, obstoječi kanal bi služil za fekalne vode in bil razbremenjen.  

Pripravila: Marijana Nikšič Zorko 

 

Marta Tušek, svetniška skupina DeSUS je v imenu občanke Cvetke Dobnik posredovala                  

pobudo št. 318/8: Za ureditev razsvetljave na Mariborski cesti. 

Odgovor: Ker je na Mariborski cesti (R3 710/0247) javna razsvetljava izvedena, so verjetno 

mišljene stranske ulice Mariborske ceste na desni strani proti Ptuju. Pobudo bomo vključili v plan 

izgradnje prihodnjih proračunov Mestne občine Ptuj, vemo pa, da to področje zapade pod 

arheološko najdišče, kar lahko bistveno podraži izgradnjo.  

Pripravila: Marijana Nikšič Zorko 

 

Janez Rožmarin, svetniška skupina Nova Slovenija je podal                                              

pobudo št. 319/8: Pri občinskih in državnih cestah bi vsakdo moral opraviti svojo službo pri 

rednem ali terminskem vzdrževanju, da se zadeve ne bi ponavljale, da je npr. že ob 

manjšem deževju podvoz zalit, kar pa je nevzdržno, saj se to pojavlja ob vsakem deževju. 

Res je, da prihaja do izrednih razmer, vendar če se zadeve ponavljajo, je za to tudi 

potrebno poiskati vzrok. To je problem komunalne infrastrukture, ki je tu prisotna. 

Odgovor: Na podlagi podane pobude se bo izvedel ponovni poziv vzdrževalcu ceste za ureditev 

sistema črpališč v podvozu na Zagrebški cesti 

Pripravil: Aleš Gregorec 

 

Janez Rožmarin, svetniška skupina Nova Slovenija je podal                                              

vprašanje št. 320/8: Ali se na grajskem griču predvideva kašno pogozdovanje, ali ne? 

Odgovor: Kar zadeva krajino v okviru grajskega kompleksa, poteka redno vzdrževanje (košnja 

grajskega kompleksa, odstranitev zarasti, urejanje zeliščnega vrta itd.). Smernice za zasaditev bo 

dal konservatorski načrt za grajski kompleks. S strani MK smo dobili zeleno luč glede začetka 

zasaditve in sicer v delih, kjer je bilo že sanirano grajsko obzidje, tako da bomo v tem delu z 

zasaditvijo pričeli najverjetneje že v septembru. Šlo bo za zasaditev bršljana, morda okrasnih 

grmovnic. Aprila smo dobili informacijo, da bo za celostno dokončanje konservatorskega načrta 

za grajski kompleks potrebno še nekaj let. S tega naslova smo imeli v torek, 21. 5., sestanek s 

predstavniki ZVKDS ter predstavnikom MK. Na sestanku je bil prisoten tudi generalni direktor 

ZVKDS. Rečeno je bilo, da bo t. i. Mapa 1 konservatorskega načrta zaključena letos (sledila bo 

še priprava Map 2 in 3). Prav tako smo se dogovorili, da muzej pošlje seznam prioritetnih del, ki 

jih predlagamo, da se uredijo prednostno in čimprej, enako je storila MO Ptuj. Pogovori tečejo 

tudi v smeri ureditve poti na grad iz smeri parkirišča pod gradom, namestitve premičnega objekta 

za sanitarije ipd. Predvidoma konec septembra bomo organizirali novinarsko konferenco s 

predstavitvijo problematike ptujskega grajskega kompleksa, na kateri bodo poleg muzeja 

sodelovali predstavniki ZVKDS, MK in MO Ptuj. Vabljena bo tudi širša javnost. 

Pripravil: dr. Aleksander Lorenčič, direktor Pokrajinskega muzeja Ptuj - Ormož  
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Janez Rožmarin, svetniška skupina Nova Slovenija je podal                                               

pobudo št. 321/8: Uredi se naj razsvetljava do konca občinske meje na Rogaški cesti. Tam 

je en del razsvetljave, ki je popolnoma zastarela, luči so v zelo velikih presledkih. Že pred 

leti je bilo obljubljeno, da se bo zadeva uredila.  

Odgovor: Pripravili smo plan izgradnje javne razsvetljave za leto 2019 za celo področje Mestne 

občine Ptuj, v katerem smo skušali upoštevati čim več do sedaj podanih pobud vseh ČS Mestne 

občine Ptuj. V letu 2019 je v planu izgradnja JR Rogaška cesta - med ulico Na obrežju in Poljsko 

cesto. Pobudo bomo vključilo v plan izgradnje prihodnjih proračunov Mestne občine Ptuj. 

Pripravila: Marijana Nikšič Zorko 

 

 

Nuška GAJŠEK 

županja Mestne občine Ptuj  
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